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7 stycznia 2014

Nowy dworzec w Opatowie

Przy ulicy Sienkiewicza w Opatowie, obok budynku Starostwa Powiatowego, otwarto nowy
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dworzec autobusowy. W uroczystościach, które odbyły się 3 stycznia, uczestniczył członek
Zarządu Województwa Kazimierz Kotowski.

– Po wielu latach zrealizowano oczekiwane przedsięwzięcie – powiedział Kazimierz
Kotowski, który jeszcze jako szef Związku Powiatów Polskich i były starosta organizował w
powiecie konferencje z udziałem przewoźników. – To dzięki porozumieniu i rozmowie
rozwiązano występujący w Opatowie problem. Jesteśmy świadkami konsekwencji działania
samorządu miasta, powiatu, jak i kierownictwa PKS Ostrowiec, które jest prekursorem
rozwiązań i stymuluje działania na szczeblu województwa, kraju. Obecnie mamy możliwości
działania na wielu płaszczyznach, także ochrony środowiska, czyli możliwości wsparcia
zakupu pojazdów, które będą proekologiczne i przyczynią się do ograniczenia
zanieczyszczenia.
Dworzec powstał na terenie, który należy do firmy Publima. Obok zbudowano też spory
market. Lokalizację dworca zatwierdziła Rada Miejska Opatowa w kwietniu 2013 r.
Obiektem zarządza ostrowiecki PKS. – Kluczową rolę spełnił samorząd miasta, który z
inicjatywy burmistrza Andrzeja Chanieckiego poszukiwał rozwiązania od początku kadencji –
podkreślił Stanisław Wodyński. – To wielki sukces samorządu Opatowa, który dzięki
współpracy z powiatem, wielkiej determinacji doprowadził do otwarcia dworca. Stąd
odjeżdża ponad 180 autobusów dziennie. Mamy 20 przewoźników ze swoimi kursami.
O przykładzie dobrego partnerstwa publiczno-prywatnego mówił podczas uroczystości
burmistrz Opatowa Andrzej Chaniecki, który oficjalnie podziękował współwłaścicielowi
Publimy Grzegorzowi Lichocie.  – To my wykonujemy zjazd na ulicę Sienkiewicza, tak zwany
lewoskręt – wyjaśnił udział gminy w projekcie. – Ze względów niezależnych od nas nie
wyłoniliśmy jeszcze wykonawcy po dwóch przetargach. To był dość krótki czas i dość
skomplikowana infrastruktura, braliśmy pod uwagę bezpieczeństwo i estetykę. Zjazd będzie
wykonany do 30 kwietnia.
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